



Møtereferat

Møte: Styremøte

Møte nr.: 0721

Sted: Havna i møterom over garasjen

Side: 1 / 1

Referent: Helge A. Karlsen

Møtedato: 07102021

Deltakere: Roar Aasvang, Jan Stalsberg, Roald Nilsen, Helge A. Karlsen, Willy Johansen. Lill Lerbæk (sin sak via telefon), Lene Maslø-Hansen

Fravær:

Vedlegg:

Innkalt:

Kopi til:

Referatet er elektronisk godkjent av styrets leder og styrets sekretær.

Sak nr.	Saker til behandling	Aktivitet	Ansvar	Frist
010721	Ordinært møte.			
060217	Fellesrådet møte 06.06. hos NK vedr. fortrinnsrett. 0317 NK ber Formannskapet om hvordan dette skal tolkes. 0417 Forventes tatt opp i august. 0516 Intet nytt. 0617, 0717, 0118, 0218, 0318, 0518. 0119 intet nytt. 0519, 0619, 0120, 0220, 0520, 0221, 0321, 0421, 0521 og 0621 ikke behandlet. 0721 Nytt møte avholdt 051021. Referat i eget punkt og saken erstattes av ny sak 020721. dette punkt utgår.			
070520	Forlengelse av pir 1 Det arbeides med saken. 0121 Lage og sende inn søknad. Element bestilles pga. lang leveringstid. 0221 ikke behandlet 0321 Diskusjon vedr. utforming av nytt element. 0205 Plass gjennomgang i fbm. oppdatert reguleringsplan. 0621 Kommunen krever ansvarlig firma. Roar får fullmakt til å engasjere ansvarlig firma. 0721 Saken pågår.		Roar	
080321	Strøm i båt – utfordringer Det arbeides videre med saken. 0521 Ikke behandlet. 0621 Ekstra jording er montert på alle brygger. Vår leverandør inviteres til å fortelle om strøm og galvanisk tæring i ett styremøte over sommeren. 0721 Det etableres utkast til reglement for strøm.		Jan	
070521	Kajakk. Vellet ønsker mulighet til utleie av kajaker. Følges opp videre. 0721 intet nytt.		Roar	
020621	Medlemssaker: Diverse saker diskutert og vedtatt. Grunnregel i hht. Reglementet: Ingen har fast båt plass. Det skal være ett forhold mellom båtens		Roar	

KNARBERG BÅTFORENING

STIFTET DEN 11. SEPTEMBER 1953



	<p>størrelse og plassens bredde. Båten skal eies av den som leier plassens.</p> <p>Medlem ble flyttet ihht. tidligere styrevedtak. Styret vedtok enstemmig sanksjoner ihht. foreningens reglement, og medlemmet tilskrives. (se oppdatering 0721)</p> <p>Ett medlem har ikke hatt båt på flere år, følges opp videre og dersom plassens ikke benyttes i år vil eventuelle tiltak iverksettes i hht. til reglementet</p> <p>0721 Kommet til enighet med medlem.</p>			
050621	<p>Gangvei Pir 1: Willy har tatt på seg oppgaven med å etablere ny rullestolvennlig rampe fra kommunebrygga og ned på gangveien langs land. 0721 Det innhentes eksternt tilbud på å få gjennomført oppgaven.</p>			
020721	<p>Møte fellesrådet 05.10.21 Offentliggjøring av søkerlister og evt. medlemslister var tema. Det bestilles juridisk utredning og nytt møte i Fellesrådet avholdes.</p>			
030721	<p>Stormskade på pir 2 Det laget ett oppsett som oversendes takstmann.</p>		Roald / Helge	
040721	<p>Status i havna så langt i år Lill oppdaterte styret på situasjonen</p> <p>Tildelinger, plassfordeling</p> <ul style="list-style-type: none">- 14 byter- 15 nye medlemmer- 5 ledig plasser pr. dato <p>Opplag</p> <ul style="list-style-type: none">- land 42 stk- vinterplass vann 14 stk <p>3 års regelen</p> <ul style="list-style-type: none">- 13 må følges opp hvorav 11 på andre året <p>Havnesjefen om status i anlegget. Nye sikringer og nye jordingskabler montert.</p>		Info	
050721	<p>Telefonoppsigelse Fasttelefon sies opp. Mobiltelefon pluss terminalkort, justere abonnement.</p>		Roald Helge	
060721	<p>Høstmøte 22. november Det planlegges høstmøte 22.nov. på Fjærholment. Jan avklarer tilgang på lokale.</p>			

Neste møte: 8. november kl. 20:00 i havna